



Intake and Referral Services

Suite 400
510 Burrard Street
Vancouver BC V6C 3A8

P: 604-601-6000

  @legalaidbc

Legal Aid BC maintains a list of lawyers who have self-identified as capable of conducting a criminal trial in French. The lawyers listed below have agreed to have their information available for public distribution and can be contacted directly. Additional lawyers not on this list may be available by contacting Legal Aid BC at 1-866-577-2525.

This list can be used in assisting accused persons in locating counsel that can assist them in French or in a bilingual procedure. Legal Aid will provide travel fees throughout the province where needed for any lawyer required to represent a client in a French or bilingual trial.

L'Aide Juridique de la Colombie-Britannique (« Legal Aid BC ») détient une liste d'avocats qui se sont auto-identifiés capables de mener un procès criminel en français. Les avocats nommés ci-dessous ont consenti à ce que leurs renseignements soient mis à la disposition du public. Ils peuvent être contactés directement. D'autres avocats qui ne sont pas mentionnés dans cette liste peuvent être disponibles en communiquant avec Legal Aid BC au 1-866-577-2525.

Cette liste peut être utilisée pour aider les accusés à choisir un avocat qui peut les représenter en français ou de manière bilingue. Legal Aid BC assumera les frais de déplacement dans toute la province, le cas échéant, pour tout avocat se chargera de représenter un client dans un procès criminel en français ou bilingue.

Last/ Nom	First/ Prénom	Phone/ Téléphone	Location/ Lieu de Travail
Allain	René	(778) 899-7363	Vancouver
Arnold	Jonathan	(250) 858-0140	Sidney
Cochrane	Andrew	(604) 688-8338	Vancouver
Desbarats	Jonathan	(604) 764-2792	Vancouver
Garih	Guillaume	(604) 446-4529	Vancouver
Hemphill	Tybring	(250) 656-3961	Sidney
Hodson	Cheyne	(250) 480-1529	Victoria
Holzman	Elliot	(604) 687-6278	Vancouver
Leggett	Casey	(778) 228-4697	Vancouver
Lepine	Francois	(604) 306-2284	North Vancouver
Mandanici	Sandra	(604) 608-6155	Vancouver
Martland	Brock	(604) 687-6278	Vancouver
Rivard	Georges	(250) 787-7007	Fort St. John
Verdurmen	Dominique	(250) 833-0914	Salmon Arm
White	Gabriel	(250) 362-6803	Rossland